

No. 56654. Multilateral

REGIONAL AGREEMENT ON ACCESS TO INFORMATION, PUBLIC PARTICIPATION AND JUSTICE IN ENVIRONMENTAL MATTERS IN LATIN AMERICA AND THE CARIBBEAN. ESCAZÚ, 4 MARCH 2018 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3388, I-56654.*]

RATIFICATION*

Colombia

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
25 September 2024*

Date of effect: 24 December 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 25 September 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 56654. Multilatéral

ACCORD RÉGIONAL SUR L'ACCÈS À L'INFORMATION, LA PARTICIPATION PUBLIQUE ET L'ACCÈS À LA JUSTICE À PROPOS DES QUESTIONS ENVIRONNEMENTALES EN AMÉRIQUE LATINE ET DANS LES CARAÏBES. ESCAZÚ, 4 MARS 2018 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3388, I-56654.*]

RATIFICATION*

Colombie

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 25 septembre 2024

Date de prise d'effet : 24 décembre 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 25 septembre 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.